
Zápis z 11. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov konaného dne 31. srpna 2015 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, Ing. J. Bittner Ing. D. Kozárková, V. Vicherek, Bc. E. Murová,  
L. Říčná, K. Neuwirth, M. Trulej, R. Dedek, Ing. T. Měch, K. Kukelka 
 
Omluveni:    
 
11. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková 
 
PRO 11        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program dle přílohy.  
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až srpen 2015. 
Rozpočet na rok 2015 byl schválen ve výši 3.885 tis. Kč a k 31.8.2015 byl upraven na částku 
6.902,260 tis. Kč. Navýšení tvoří 30 tis. Kč.za 1. místo v hasičské soutěži O pohár primátora, 
169 tis. Kč. na VPP, 10,858 tis.Kč na nádobu na posyp. Částka ve výši 2.402,13887 tis. Kč je 
rezerva z minulých let a je zablokována na výstavbu hřiště, 100,037 tis. Kč se použilo na 
nákup traktorové sekačky. K 31.8.2015 je volných 405,26313 Kč. K 31.8.2015 bylo 
vyčerpáno 2.229,10984 tis. Kč, to je 32,30 % upraveného rozpočtu. Byly předloženy 
zaplacené faktury za červenec a srpen 2015. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Záměr výpůjčky - knihovna 
Na provozování knihovny v Komárově existuje smlouva o nájmu nebytových prostor. Podle 
NOZ je třeba uzavřít nově navazující smlouvu o výpůjčce, která podléhá povinnosti vyvěsit 
záměr výpůjčky i v případě existující smlouvy. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL  
 
 
 



 
 
6. Stanovisko k projektové dokumentaci stavby „Přeložka silnice II/461 (Jižní obchvat)“  
Zastupitelé obdrželi projektovou dokumentaci stavby „Přeložka silnice II/461 – Jižní obchvat-
dokončení“. Jedná se o napojení silnice II/461 z Kylešovic na silnici I/11, a to v úseku před 
tzv. velkým mostem přes řeku Moravici. Zastupitelé navrženou projektovou dokumentaci 
stavby schválili.  
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
7. Oprava příjezdové cesty k ZŠ Komárov  
V souvislosti s výstavbou tělocvičny u ZŠ Komárov vyvstal problém s opravou příjezdové 
cesty v úseku od studny ke kostelu. Tento úsek není součástí projektu, a proto zůstal neřešen. 
Firma Ostravské stavby, která realizuje výstavbu tělocvičny, souhlasí se spoluúčastí. 
Zastupitelé se dohodli, že konečné rozhodnutí o opravě bude provedeno po jednání starosty 
s Odborem přípravy a realizace investic MMO a firmou Ostravské stavby a.s., kde bude 
stanovena spoluúčast MČ Komárov.  
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
8. Oprava části kanalizace na ulici Na Konečné 
Pan Kreis z ulice Na Konečné zaslal  na MMO a ÚMČ Komárov stížnosti na havarijní stav 
kanalizace pod jeho RD. Dle místního šetření bylo zjištěno, že je potřeba vyměnit 2 šachtice a 
potrubí mezi nimi. Zastupitelé rozhodli opravit havarijní stav kanalizace v tomto úseku a 
starostu pověřili zajištěním rozpočtu. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
9. Žádosti, stížnosti 
 
A. Na ÚMČ Komárov byla doručena SK Komárov žádost o finanční příspěvek na vybavení a 
činnost sportovního kroužku pro děti, který funguje od minulého roku. Kroužek navštěvuje 37 
dětí, probíhá 3 x týdně a je zaměřen na všestranný rozvoj dětí.  
Zastupitelé rozhodli podpořit činnost sportovního kroužku dětí částkou 35 tis. Kč. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
10. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Poděkování komárovským hasičům 
Z obce Mikolajice a HZS MSK bylo zasláno poděkování JSDH Komárov za pomoc při hašení 
rozsáhlého lesního požáru. 
 
B. Informace Jednota Orel Komárov 
Starosta Jednoty Orel Opava-Komárov informoval zastupitele o stavu jednoty. Na jaře tohoto 
roku byla na ústředí zaslána žádost o převod majetku pod MČ Komárov, a to z důvodu 
omezení příjmů od ledna 2016 v souvislosti s výstavbou tělocvičny u ZŠ. Ze zprávy Ústředí 
Orla vyplývá, že žádost byla zamítnuta a bude vyžádáno ekonomické vyhodnocení Jednoty 
Orel Komárov. 
 



 
C. Vyhodnocení žádostí o dotace v rámci reprodukce požární techniky na rok 2016. 
Dle vyhlášené výzvy na reprodukci požární techniky byla podána žádost. Žádost byla 
zařazena do pořadníku na 30. Místo. Uspokojeno bude v r. 2016 pravděpodobně 30 žadatelů. 
 
D. Běh O nejrychlejšího Komarovjaka 
Běh o nejrychlejšího Komarovjaka se bude letos konat v rámci sportovního kroužku a budou 
pozvány všechny komárovské děti. 
  
E. Probíhající stavby na území Komárova 
Starosta informoval o průběhu výstavby staveb na území Komárova. Výstavba tělocvičny 
pokračuje dle plánu, stejně jako výstavba cyklostezky, která je náročná především na 
organizaci dopravy na ulici Ostravské. Výstavba křižovatky ulic Podvihovská x Dlouhá je 
před dokončením a organizace dopravy proběhla bez větších problémů. 
 
11.  Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat 5. října 2015 v 18.15 hod. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  3. září 2015 
 
Ověřili: 
Ing.Jiří Bittner 
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch -starosta 
 
 
 
 
 


